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(Inf. wł.). Zadaniem własnym gminy jest zapewnienie mieszkania komunalnego rodzinom,
które na taki przydział się kwalifikują. Ponieważ w Kudowie-Zdroju tego typu lokali nie
przybywa, władze samorządowe już nie zachęcają najemców mieszkań gminnych do ich
wykupowania na własność. Jeszcze nie tak dawno można to było uczynić, wykorzystując
nawet specjalną zniżkę.

- Przeanalizowaliśmy sytuację i wynika z niej jedno: musimy zachować na potrzeby gminy określoną
rezerwę mieszkaniową - mówi burmistrzyni Aneta Potoczna: - W budynkach, w których gmina jest
stuprocentowym właścicielem mieszkań nie przewidujemy ich zbywania. Zdarza się, że w jakimś
obiekcie mamy do czynienia z ostatnim mieszkaniem komunalnym i wtedy jest zgoda na jego wykup.
Oczywiście ulga wyprzedażowa jest zdecydowanie niższa niż poprzednio.

Tak więc teraz w Kudowie-Zdroju sprzedaje się najemcom mniej mieszkań, przy czym roczne wpływy
z tego tytułu do kasy lokalnej są niemal na tym samym poziomie, co w poprzednich latach.
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